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Or.0003.81.2021 

 

Pan 

Kamil Kutryba 

Radny Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

 

 

 

 W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego w sprawie możliwości 

zainstalowania na rynku w Denkowie 4 kamer i włączenie ich do sieci 

monitoringu miejskiego – informuję, że w chwili obecnej nie ma środków 

finansowych w budżecie Gminy na realizację zadania polegającego  

na montażu kamer na rynku w Denkowie i włączeniu ich do monitoringu 

miejskiego. Budowa infrastruktury monitoringu wymaga opracowania 

projektu budowlanego i uzyskania zgodnie z obowiązującym prawem 

stosownych pozwoleń.  

 

Z up. Prezydenta Miasta 

Sekretarz Miasta 

Anna Niedbała 


